


Tillægsbev. drift;

G.
Haqlehojgård Losseplads.
Udvalgst ror Haglshajgård losseplads fremsender 
rsfsrat af modet den 3,9.1985, Det fremgår heraf, 
at Jægsrspris kommune skal yde tillægsbevillinger 
til
rsperation af kompactor kr,23.ooo.- 
samt til
ny pumpe i perkolatbrand kr.ll.ooo,- 

26.9.1985:
Teknisk udvalg fremsender sagen til ØK-udvalget 
med anbefaling.

✓

Forvaltningens medarbejderes kørsel ved udkørende 
arbejde. __________

Der er stigende transportproblemer for forvalt
ningens medarbejdere i forbindelse med deres 
udkørende arbejde.
Transporten klares ved medarbejdernes kørsel 
i egne biler.
Imidlertid er der flere medarbejdere, der ikke 
selv råder over en bil.
I de tilfælde, hvor en medarbejder ikke har egen 
bil eller kan benytte egen bil, er der behov for 
en løsning af disse transportproblemer.
Ved en forespørgsel til 4 andre kommuners 
socialforvaltninger er det oplyst, at der i 3 af 
kommunerne er etableret taxaordning, medens der i 
1 kommune ikke er opstået problemer, idet alle 
kan benytte egne biler.
Problemet ønskes drøftet med socialudvalget.

SOCIALUDVALGET, den 24,9.85: Fremsendes med anbe
faling til økonomiudvalget om at der etableres 
taxakørselsordning når medarbejderne ikke selv har 
bil til rådighed.



Anskaffelse af nye terminaler til løn- og 43
personalekontor.____________________________

Jfr. budgetbemærkninger til budget 1985 er der 
afsat kr. 50.000 til 2 stk. terminaler.
Den teknologiske udvikling har nu medført, at 
de tidl. anskaffede terminaler må anses for 
forældede til bl.a. det nye PA-system.
Da de nye TP'er ikke kan anvendes samme printer 
som gi.type, anses det for nødvendigt med 3 nye 
TP'er på løn- og personalekontoret.

Ved anskaffelse af ny type kræves engangsinve
stering i et nyt kontrolmodul, som incl. 8 til
slutningsmuligheder konster k r . 48.000 (efter
følgende udbygning kr. 25.000 pr. 8 terminaler)
Da PA-systemet er basseret på decentral print, 
er det tillige nødvendigt med 1 stk. printer 
kr. 17.000 incl. tilslutningsmodul.
Samlet pris kan herefter opgøres til:
3 stk. terminaler incl. ergo
nomudstyr ......... k . 70.000
1 stk. kontrolmodul.........." 48.000
1 printer m/tilslut.modul...." 17.000

kr. 135,000
hertil mans...................kr. 29.700

kr. 164.700
jfr. budget for 85...50.000 
Ved overflytning af gi. TP
til anden forvaltning spares
i 1986 .............. 30.000 kr. 80.000
Samlet tillægsbevilling..... kr. 80.700

.Ved anskaffelse af ovennævnte udstyr er der 
sikring for, at det kan indgå i et fremtidigt 
integreret system.
De eksisterende terminaler anses for udgået 
over max. 4-5 år.

Kommuneforeningen i Frederiksborg amt 
Ved skr. af 3/9 d.å. vedr. opbygning af det ar
kæologiske arbejde i amtet anbefaler kommunefor
eningen, at forsøgsordningen foreløbigt forlæn
ges med et år#
Ø k o n o m i sk forv ,, d . 2 .1 0 . 8 5 
I skrivelsen anbefales, at hver kommune 
yder et tilskud på kr. 7,000 i 1986 til 
sikring af det a rkæologiske arbejde.



Femhøj Fritidscenter.
Som vedtaget på ejendomsudvalgets mode den 
6.8.1985 er følgende overslag udarbejdet ved
rørende diverse arbejder.

1.Mødelokalet på 1.salen;
a. opsætning af belysning i mode

lokalet og den tilstødende
gang .........................  kr. 7.8oo,-

b. tilpasning af dør fra lokale til
gang ..........................  " 8oo,-

c. lydisolering af dør mod barloka
let ...........................  " 2.4oo,-

d. opsætning af lyddæmpende plader
med henblik på at løse akustik
problemet i lokalet .......... " 12.ooo,-

e. opsætning af knagerækker.......  " 1.5oo,-
f. rengøringsrum etableres .......  " 5.oco,-

2.Tumlesalen;
a. opsætning af knagerække til 12o

personer .....................  kr. 2.7oo,-
• b. Rullegardiner udskiftes delvist. " l.ooo,-
c. opsætning af skillevæg for enden 

af Tumlesalen til opbevaring af
stole og borde.................  " 2o.ooo,-

3.a ændring af 8 stk. låse "______ 7oo
kr. 53.9oo,-

22 % moms 11 11.858,-

overslag ialt kr. 65.758,-

Ejendcmsudvalget den 3.9.85;
Tilpasning af dør fra mødelokale til gang 
igangsættes.
Med hensyn til spørgsmålet om resterende arbejdei 
overlades sagen til socialudvalget med anmodning 
an bevilling af beløb.

SOCIALUDVALGET, den 24.9.85: Der søges om til
lægsbevilling.



8.
Leje af 
F e m h ø j F 
Det er k 
center g 
v i d i o . 
Betaling 
a p s . med 
Skal lej 
Hvis i k k 
der ydes 
f e l s e .

VdTV samt vidfo - 
r i t i d s center._
onstateret, at Femhøj fritids- 
ennem flere år har lejet TV og

opkræves rnånedeligt af TVC Finans 
kr. 660,00. 

eforholdet fortsætte? 
e anses det for nødvendigt, at 
t i l l æ g s b e v i l l i n g  til nyanskaf-

ØKONOMIUDVALGET 9.9.85 Man anmoder socialudvalget 
om en udtalelse.

Socialinspektøren, den 17.9.1985: Det nævnte tv- 
og videoudstyr har været lejet af ungdomsklubben 
helt tilbage til den tid ungdomsklubben blev dre
vet af kulturelt udvalg.
Der har ikke i fritidscentrets driftsbudgetter væ
ret afsat midler til at anskaffe et tilsvarende ud 
styr, som beløber sig til ca. 23.ooo kr.

SOCIALUDVALGET, den 24.9-85: Da de" ikke i budget
tet 5r afsat midler til anskaffelse af det nævnte 
udstyr anbefales fortsat leje.

Økonomisk forv. , d._2 . 1 0 .85
L e jeordninger for A V - u dstyr anses for 
u ø k o n o m i s k e .
Over 3 år betales lige så meget som 
investeres ved kontant køb.
Hvis udstyret kan holde mere end 3 år 
tjenes penge som yderligere tilføres r e s t 
værdi.
Ved evt. køb pr. 1.1.86 bliver resultatet: 
anskaffelse jfr. ovenfor ....kr. 23.000
- sparet leje i 86 ............k r . 7 . 9 2 0
T i l l æ g s b e v i l l i n g  86 ...........k r . _ 1 5 i 080
som finansieres ved n e d s kæring 
af kontoen hvert år med ..... kr. 8.000

Dag og år:

Mandag, 7. oktober 1985
Blad nr.

1555

/



9.
Budgetomplacering - Møllegårdskolen.

A
Møllegårdskolen ved Stig Munch Andersen ansøger 
den 22.08.85 om tilladelse til at foretage bud
getomplacering med kr. 8.500,- fra konto nr.
301 08 846 - 07: faglige ekskursioner til kt.nr. 
301 08 886 - 02: lejrskoler.
Grunden til ønsket om denne budgetomplacering 
er, at 6. klasserne skoleåret 1984/85 var på 
lejrskole foråret 1985 og således har brugt en 
stor del af lejrskolekontoen.
En af skolens nuværende 6. klasser skulle gerne 
på idrætslejrskole den 16.-21. sept., på denne 
lejrskole vil blive foretaget faglige ekskur
sioner .

Sekretariatet den 23.08.85:
Ansøgningen ses ikke at have passeret den leden
de skoleinspektør.

Ledende skoleinspektør, den 03.09.85
Det anbefales, at skolen får godkendt den an
søgte budgetomplacering. For god ordens skyld 
skal det bemærkes, at denne budgetomplacering 
skulle betyde et tilsvarende mindreforbrug i 
1986, idet maksimalt 3 6. klasser på Mølle
gårdskolen så skal på lejrskole.

Kulturelt udvalg den 16/9-85:
Det indstilles med anbefaling, at Møllegå 
rdskolen får en tillægsbevilling i 1985 
på kr. 8,500 til brug for afholdelse af 

lejrskole for en 6. klasse.
Det skal bemærkes, at skolen præsterer en 
tilsvarende besparelse i 1986 på kontoen 
for lejrskoler.



Anlægsbevillinger:

Kloak Syd - etape H. 11. /
26. september 1985 afholdtes licitation vedr. 
ovennævnte entreprise omfattende ledningsfremfør
ing fra Lyngerup til LI. Lyngerup.
I forbindelse hermed indkom følgende tilbud:
1. Ove Johansen - Jægerspris kr.
2. Arne Larsen - Jægerspris
3. Gorm Hansen - Roskilde "
4. Frede Jensen - Jyllinge "
5. Børge Jensen - Frederikssund
6. Reinholm Jensen - Frederiksværk "

26. september 1985:
Teknisk Udvalg fremsender sagen til Økonomiudvalg
et, idet man foreløbig indstiller

Ove Johansen.
Sagen vil dog som sædvanlig blive fulgt op af en 
egentlig indstilling fra Fa. Dines Jørgensen & Co.

Økonomisk forvaltning, den
Jfr. budget- for 1 985 er 
der ialt afsat ..............
Revideret overslag pr.
30.09.85 viser ..............
mindreudgift

1.10.85

k r . 740.000

k r . 708.110
31.890

/
6

Kloak Syd - etape H, 12.
26. september 1985 afholdtes licitation vedr. 
ovennævnte entreprise omfattende ledningsfremfør
ing fra Lyngerup til Krogstrup.
I forbindelse hermed indkom følgende tilbud:
1. Ove Johansen - Jægerspris kr
2. Reinholm Jensen - Frederiksværk ii

3. Arne Larsen - Jægerspris ii

4. Frede Jensen - Jyllinge ii

5. Gorm Hansen - Roskilde ii

6. Børge Jensen- Frederikssund n

26. september 1985:
Teknisk Udvalg fremsender sagen til Økonomiudvalg
et, idet man foreløbig indstiller

Ove Johansen.
Sagen vil dog som sædvanlig blive fulgt op af en 
egentlig indstilling fra Få. Dines Jørgensen & Co.
Økonomisk forvaltning, den 1.10.85 
Jfr. budget er ialt 1985 86
over 2 år ..........  2.1 72.000 594.530
iflg. revideret over
slag pr. 30.9.85
fordeles udgifter.. 701 .75 2 594.530
Mindre udgift 1.470.248 0



Kloak syd - tillægsbevilling
Efter meddelt anlægsbevilling er følgende nye 
aftaler indgået:

Vedr, rens,anlæg
Pr. 17.9.85 har byrådet givet
samlet bevilling på............ kr . 7.967.179
Hertil søges tillægsbevilling " 20.034
ifr. aftaleseddel nr. 2 af
5.9.85

/3

Vedr, etape H 1
Pr. 16.4.85 har byrådet givet
anlægsbevilling på............ kr . 1.224.892
Hertil søges tillægsbevilling " 6.051

jfr. aftaleseddel nr. 1 af
19.9.85

Vedr, etape H 10
Pr. 17.9.85 har byrådet givet
samlet bevilling på........... kr . 2.293.986
Hertil søges tillægsbevilling " 22.033

j f r . aftaleseddel nr. 2 af 5.9.85

Kloak syd - Pumpestation i Landerslev.
Ea.0in8s Jørgensen og co. fremsender skrivelse af 
16,9.1985, hvori man oplyser, at der i forbindelse 
med detailprojektering af pumpetrykledning for den 
her nævnte pumpestation er blevet konstateret, at 
der i trykledningen ville opstå trykstød, som skul 
le optages ved etableringen af en trykbeholder ved 
pumpestationen ved Landerslevvej.
Firmaet har indhentet tilbud fra Flygt Pumper A/s 
på levering og montering af beholder, rør, ventile
m. v.
Tilbudet lyder på

kr.37.ol4,8o incl, moms 
og fa D3&C0 anbefaler tilbudet til accept.
26.9.1985:
Feknisk udvalg fremsender sagen til ØK-udvalget 
Tied anbefaling (etape H.3.)

økonomisk f o r v . , d. 1.10.85 
Pumpestationen vedr. etape H3.
5å byrådsmøde den 18.6.85 blev
.alt bevilget .................kr. 2.123.375
’i l l æ g s b e v i l l i n g  jfr.
’ v e n f o r  ............................................... kr  . 3 7 . 0 1 5
levideret samlet udgift kr. 2.160.390





Evt. f r a f l y t n i n g s e r s t a t n i n g  til lejer af
le j l i g heden H ovedgaden 48,1_
Y ~ forbindelse med udbygning af f r i t i d s 
center Vester-Mose, har forva l t n i n g e n  
opsagt lejeren til fraf l y t n i n g  pr. 1.12. 
85.
Denne opsigelse er også formelt i orden. 
Lejer kan på t r o $ 7 heraf p r o t e s t e r e n  over 
opsigelsen, hvorefter udlejer (kommnuen) 
kan indbringe sagen for boligretten.
Denne procedure med tillæg af evt. tid foi 
anke til landsretten kan strække sig over 
c a . 1 p å r .
Da lejer via LLO og senest med a d v o k a t b i s 
tand har klaget, er sagen forelagt S o c i a l 
udvalget, som er indstillet på en hurtig 
og rimelig løsning.
Lejer er herefter tilskrevet og blevet 
tilbudt lejlighed, i Møllehegnet.
Anvisning af denne lejlighed vil påfører 
lejer udgifter til depositum kr. 11.200 
samt flytteomkostninger.
Det forespørges om kommunen herefter vil 
indgå i en form for e r s t atning som k o m p e n 
sation for den påbudte og u f r i v illige 
f l y t n i n g .

Tilskud:

Hjemstavnsforeningen "HORNS HERRED" ansø
ger i skrivelse fra den 3o/8-85 om kommu
nal støtte til foreningens legatfond.

kulturelt udvalg den 16/9-85:
Oversendes til økonomiudvalget til videre 
foranstaltning.

Følgende foreninger og institutioner ansøger o m  tilskud.

a. Kirkens Korshær. 
(10.10.1983: afslag).

/ / •

q .

b. Landsforeningen Evnesvages vel. 
(12.9.1983 bev. 300,00)



/

Jægerspris reklame Aps.
Vedr. vejviser for 1987 forespørger raan om kom
munen for den kommende udgave af vejviser for 
1987 kan forvente at få bevilget følgende:
a. Postomdeling til alle sommerhusejere.
b. levering af kuverter og adressesedler
c. Udlevering af personregistret
d. Rettelse af kommunale oplysninger
e. Borgmesterens forord.
Ø k o n o m i sk f o rv.,_den 1 . 1 0 .85
a d . pk t . c :
Regler for u d l e v e r i n g  fremgår af f o r s k r i 
fter for det F æ l l e s k o m m u n a l e  P e r s o n r e g i s 
ter §§ 26 til 29. Herunder specielt § 29 
s t k . 3 .

Ansøgninger;

20. ^
Helårsområde - Esrogård - Byplanvedtægt nr.3

Arkitekt Tutti Lutken rejser forespørgsel omkring 
andelsboliger.
Teknisk udvalg drøftede på sit møde den 2,6,1983 
henvendelsen, men fandt, at man grundet manglende 
byggemodning og dermed også manglende tidsmæssige 
dispositioner omkring arealet, ikke kunne gå ind 
i en realitetsdrøftelse på nuværende tidspunkt,
7.6,1983:
meddelt dette tlf. tilbage til arkitekt Peer Mo
gensen. Denne var imidlertid interesseret i, at 
sagen føres videre i kommunens planer omkring are
alet, og her tænkes i første omgang på den fore
stående REVISION AF KOMMUNEPLAN.
5.9.1985:
Arkitektfirmaet fremsender fornyet henvendelse af 
409.1985, hvori man anmoder om et møde i sagen,

26.9.1985:
Teknisk udvalg indstiller til byrådet, at der nu 
udarbejdes en retningsgivende udstykningsplan med 
udgangspunkt i lokalplan 14, samt under hensynta
gen til igangværende kloakering.
Man vil herefter tage stilling til udnyttelsesform 
og etapeopdeling herunder forhandling med arkitekt 
Lutken.
Endvidere vil man i henhold til tidligere henven
delse herom også forhandle med ARBEJDERBO, såfremt 
der fortsat er interesse herfor.



Hovedstadsrådets forslag til en recipientkvali
tetsplan for Roskilde Fjord og opland.

* /  7 2 ? / .  Q cx ^

I august 1983 udsendte Hovedstadsrådet et oplæg 
til en recipientkvalitetsplan for Roskilde Fjord 
og opland med en høringsfrist/ der på baggrund af 
ønsker fra kommunerne blev forlænget til 1. april 
1984.

På baggrund af de indkomne høringsbesvarelser er 
udarbejdet et egentligt planforslag, som fremgår 
af planlægningsdokument PD 412 "Forslag til reci
pientkvalitetsplan for Roskilde Fjord og opland".

Ved mødet den 21. juni 1985 vedtog Hovedstadsråde 
at offentliggøre og udsende det i ovennævnte piar 
lægningsdokument indeholdte planforslag til hørir 
hos de berørte kommuner og andre berørte parter 
som Hovedstadsrådets forslag til en recipientkva
litetsplan for Roskilde Fjord og opland.

Endvidere vedtog Hovedstadsrådet, at orientere 
Roskilde Fjord kommunerne om, at rådet vil lægge 
følgende tidsmæssige forudsætninger til grund vec 
behandlingen af sager på spildevandsområdet:

- at den i PD 412 indeholdte rækkefølge for
udsættes realiseret hurtigst muligt og i 
den prioriterede rækkefølge,

- at der med udgangspunkt i PD 412 og på bac 
grund af de aktuelle vandforureningsproble 
mer i den enkelte kommune vil blive fore
taget en individuel vurdering for hver kon 
mune,

- at den samlede rækkefølgeplan i øvrigt for 
udsættes realiseret inden den 31. december 
1996.

Planforslaget udsendes til høring i henhold til 
den reviderede miljøbeskyttelseslov § 61E, hvor 
kommunerne har indsigelsesmulighed i henhold til 
§ 61E stk. 2.

Eventuelle bemærkninger og indsigelser til planfc 
slaget skal være Hovedstadsrådet i hænde inden de 
1. december 1985. Det bør fremgå af kommunens ev€ 
tuelle høringsbesvarelse, hvorvidt de af kommuner 
fremsatte bemærkninger til planforslaget er at be 
tragte som en indsigelse, jfr. miljøbeskyttelses
lovens § 61E, stk. 2.

26. september 1985:
Teknisk Udvalg fremsender sagen til byrådet med 
indstilling om, at man besvarer sagen tilbage til 
Hovedstadsrådet således:
"Jægerspris kommune kan principielt tilslutte sic 
planens målsætning og de intentioner, som kommer 
til udtryk i planen.
Kommunen må dog forudsætte, at man får lejlighed

fortsættes .



21. fortsat

til en mere detaileret tilkendegivelse i forbind
else med den af Hovedstadsrådet bebudede individu
elle vurdering af den enkelte kommunes vandforu
reningsproblemer og her tænkes på såvel offent
lige som private anlæg.
Kommunen gør sig endvidere den forudsætning, at 
man allerede på nuværende tidspunkt opfylder ud- 
lederkravene for det under udførelse værende ren
seanlæg i Tørslev, samt for renseanlægget på Kul
huse campingplads, som i indeværende år gøres til 
genstand for en gennemgribende istandsættelse. 
Såfremt Hovedstadsrådet ikke kan tilslutte sig 
ovennævnte forudsætninger betragtes disse fremført 
som indsigelser i henhold til Miljøbeskyttelses
lovens § 61 E - stk. 2.".
Ø k o n o misk fo r v . , den 1 . 10.85 
De økonomiske k o n s e k v e n s e r - ?or kommunen 
er jfr. p l a n l æ g n i n g s d o k u m e n t e t s  side 32 
anslået til 1,9% af 452 mio. kr. eller 
k r . 8,6 m i o .
Prisen er i 8 5 - p r i s n i v e a u  og å-xcl. moms. 
Tidsp e r i o d e n  er ikke opgivet.

/

Ændring af kasseforskud - Fritidshjemmet
v / Sogn es ko le ru___________________________________
Ved skrivelse af 26.9.85 søger leder 
Inga Nielsen om at k a s s e f o r s k u d  ændres 
fra nuværende kr. 300 til kr. 500.
De eksisterende kr. 300 må anses for 
u t i l s t r æ k k e l i g t  til det daglige arb

Dag og ar

Mandag, 7. oktober 1985 1559
Formandens, 
initialer:

2  2.

23v /•
--P 1--

Renovation.



Arbejdstilbud til kunstpædagog.

kunstpædagog er indberettet fra AF som værende 
berettiget til jobtilbud.

d har i brev af 13.o2.85 fore
slået, at hun ansættes til at væve 3 billedtæp
per. Med den motivering at skildre egetræet gen
nem de forskellige årstider, idet Dægerspris 
Kommune er kendt for sine mange gamle træer. 
Ydermere indgår der 3 egetræer i byvåbnet.

Vævningerne er tænkt som udsmykning til insti
tutioner i kommunen, hvorfor størrelsen er fore
slået til ca. 12ox23o cm/tæppe.

Der foreslås midt i væveprojektet en periode 
med værkstedsbesdg for grupper fra kommunens in
stitutioner .

Som afslutning på projektet foreslås pædago
gisk udstilling bestående af arbejdstegninger, 
vareprøver, fotos og tekst, der beskriver de for
skellige processer, samt de forskellige billed
tæpper. Udstillingen kunne udformes som vandre
udstilling.

Af budgettet på projektet fremgår, at de sam
lede materia’leudgiftør er anslået til kr. 2.011,-

BESKÆFTIGELSESUDVALGET d. 2o.o2.85.
AnbefalQs
Besk.kons. den 11.09.85:
Billeder og udstilling forventes færdig ultimo novem
ber og foreslået udstillet på rådhuset i december md.

i oplyser, at flere kunsthøjskoler m. 
v. har vist interesse for'udstillingen.

Kulturelt udvalg den 16/9-85:
Det indstilles med anbefaling til ØK-udv., 
at billedtæpperne præsenteres offentligt 
ved en første-udstilling på Jægerspris 
rådhus - formentlig nov/dec. 1985.



26.) C f ,r

Kommuneforeningen i Frederiksborg amt

Skr. af 3/9 1985 vedr. taksterne for kommunens 
udfyldelse af ejendomsoplysningskemaer, idet flere 
kommuner i amtet har vedtaget at hæve prisen 
fra 1 2 5,- til 25o.- kr.

w
Provstiudvalget.

Provstiudvalget ansøger om, at der af kommunens 
konto for kirkelige afgifter udbetales kr. 
loo.ooo.-, til Kyndby-Krogstrup præstelønnings- 
ka3se i forbindelse med istandsættelse af Kyndby 
præstegårds udlænges tag.

y

28. f F

4

Forslag til ny fordelingsnøgle angående fordeling 
af varmeudgifter vedrørende "De tre Ege", læge
center, børnehave, pensionistboliger samt adm.- 
bygning.
Da ovennævnte ejendomme har fælles varmeforsyning 
har man til brug ved fordeling af varmeudgifter 
udarbejdet en fordelingsnøgle. Denne nøgle bør i- 
midlertid justeres, idet til- og ombygninger har 
medført en væsentlig ændring i fordelingsgrund
laget.
Med udgangspunkt i varmeudgifterne for 1984 har 
man udarbejdet følgende fordelingsforslag, idet 
bemærkes, at første kolonne svarer til den fak
tiske fordeling af udgifterne i 1984 baseret på 
den oprindelige fordelingsnøgle - i anden kolon
ne er udgifterne fordelt efter kvm., hvor kæl
derareal imidlertid kun tæller 5o$. Den sidste 
kolonne svarer til koldnne 2, dog således at 
pensionistboliger og plejehjem er tillagt 50$  i 
bygningsareal excl. kælder, medens lægecenter er 
tillagt 25°!o.
Pensionistboliger 
Adm.bygning 
Plejehjem 
Lægecenter 
Parkvej børnehave

287.92o 
177.181 532.216 
66.443 
22.148

159.o63
217.79o
413.986
65.574

_ 2 M 2 1

181.557
165.7o7
4 5 5 . 5 1 5

6o .9 12
22.441

885.9I0 885.9 1o 885.91o
tillæggene i sidste kolonne skyldes, at der er 

tale om institutioner, der har døgn- og/eller 
weekendåbent og derfor må antages at have et væ
sentligt større energiforbrug.
Herefter foreslår man, at den fremtidige forde
ling baseres på de nøgletal, der danne grundlag 
for den tredie kolonne.

Mandag, 7. oktober 1985
Dag og år.
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SOCIALUDVALGET, den lo.9.85: Anbefales.



Efterretning:

/ )

Kommunernes r e v i s i o n s a f d e l i n g  fremsender 
b e r etning om revision af regnskab for 
åre t 1984.
B e r e tning fremsendes med besvarelse til 
Byrådets godkendelse.

Revisionsberetning til boliqstøttereqnskabet for 
regnskabsåret 1984:
Kommunernes Revisionsafdeling fremsender den 23.8. 
1983 beretning om revisionen af Jægerspris kommune; 
boligstøtteregnskaber for året 1984.
3eretningen er tidligere tilsendt byrådets medlem- 
ner .

devisionen har ikke givet anledning til bemærknin
ger.

SOCIALUDVALGSMØDE, den 24.9.85: Til efterretning.

Revisionsberetning til socialreqnskabet for reqn- 
skabsåret 1984:
Kommunernes Revisionsafdeling fremsender den 23.8. 
1983 beretning om revisionen af Jægerspris kommu
nes sociale regnskaber for året 1984.
Beretning er tidligere tilsendt byrådets medlemmer
Socialforvaltningen har udarbejdet forslag til be
svarelser til de af revisionen fremsatte kritiske 
bemærkninger. Forslag til besvarelser vedlægges.

SOCIALUDVALGSMØDE, den 24.9.85: Besvarelser anbe
fales .

©ff
Kommuneforeningen i Frederiksborg amt 
Man fremsender resultatet af undersøgelse v< 
udviklingen i bloktilsud og udligning for de en
kelte kommuner i Frederiksborg amt.





Overassistent
Ovennævnte opsiger sin stilling som overassistent 
i dagpengeafdelingen med fratrædelse d. 51/12-35

Kommunaldirektør og Socialinspektør indstiller 
at opsigelsen godkendes, samt at stillingen op
slåes som assistent/overassistent•
Da stillingen ikke er funktionsbestemt, anmoder 
man om at KL. ansøges om at stillingen bliver
funktionsbestemt fremover.

Skatteinspektøren indstiller, at 
elev i skatteforvaltningen,
hvis prøvetid udløber den 3l/lo 1985 og som er 
forløbet fuldt tilfredsstillende, fortsætter sin 
efg-uddannelse i forvaltningen som aftalt til 
den 31/7 1987*

Kursus o m  "Administration af lov o m  fritidsundervis
ning m.v.11 I og II.

3 (o . <3^ .

, sekretariatet, ansøger o m  tilladelse 
til at deltage i ovennævnte kursus i perioderne; 1. del 
søndag, den 24. nov. - fredag den 29. nov. 1985 og II. 
del søndag den 25. maj - onsdag den 28. maj 1986, på 
Den kommunale Højksole i Grenå.

Sekretariatslederen d. 12/9-85:
Det anbefales meget stærkt, at 
får bevilget det ansøgte kursus.
Som motivering for anbefalingen skal an
føres, at sekretariatet mister en medar
bejder pr. den 1. nov. d.å., hvorefter 
Hanne R. vil skulle medvirke i alle sags 
områder under fritidsloven.
Pgl. beskæftiger sig p t . kun med voksen
undervisningen .
Planlægning og administration af lokale
udlån m.v. er indeholdt i kurset.



©
Ansøgning om k u r s u s d e ltagelse.
Kommunedata f remsender tilbud om kursus 
vedr. E L E V A D M I N I S T R A T I O N S S Y S T E M E T .
Grundet s k o l e f o r v a l t n i n g e n s  over f l y t n i n g  
til rådhus, samt ansættelse af nyt p e r 
sonale, er det - grundet manglende 
kendskab - nødvendigt, at 1 person deltage 
Samlet pris kr. 1.500.

© ©

Vedr« organisationsplan

Ledergruppen har udarbejdet forslag til organisations
plan for Jægerspris kommunes administration.
Samarbejdsudvalget d. 30.9*1985; Man vil gerne have 
organisationsplanen suppleret med normeringer inden 
for de enkelte afdelinger - ellers godkendes organisa- 
sionsplanen.

40.

Vedr. Flex-ur:

Der er siden samarbejdsudvalgets sidste møde indhen
tet prisoverslag på 3 forskellige systemer. Priserne 
ligger fra kr. 32.000,- til ca. kr. 53.000,-.
Samarbejdsudvalget 30.9.85; Man anbefaler til økoko- 
miudvalg og byråd, at der bevilges et belø^ til flex-ur. 
Det er en forudsætning, at der udarbejdes en planlæg
ning for brug af systemet.

©
Samarbejdsudvalget - rådhuset:
Referat fra udvalgets møde 30.9.85: 
Frihed/kursusdeltagelse.
Der er fra medarbejderside fremsat forslag om, at der 
etableres en ordning, hvorefter der ydes kompensation 
for brug af fridage i forbindelse med deltagelse i kur
ser.
Samarbejdsudvalget godkender, at personalet udarbej
der et forslag til næste møde med en nærmere uddyb
ning af forslaget.

Cykelstativer:
Ejendomsudvalget har i skr. af 6.9.1985 meddele, at 
sagen vedr, overdækning af cykelstativer, vil blive gen
optaget i udvalgets møde den 3.12.1985. 
Samarbejdsudvalget tog sagen til efterretning.

0

Mandag, 7. oktober 1985
Dag og år: Blad nr.
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TILLÆGSDAGSORDEN:
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Stillinger som timelærer, fast vikar og årsvikar 
med tjeneste ved Møllegårdskolen.

Skolenævnet v/Møllegårdskolen fremsender 
skrivelse af Z4.09.85 vedr. ovennævnte stil
linger.

Der har været 5 ansøgere til den ledige stilling 
efter timelærer opsigelse

Skolenævnet indstiller:



Oag og år:

Mandag, 7. oktober 1985

HJEMMEHJÆLP j.13o612/3.6,85/AS
ang,hjemmehjælper med 12o dages sygefravær indenfor 
de seneste 12 mdr<
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